
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 20.11.2023 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

Znak: BR.0002.12.2023 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

 

 

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1) Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 03.11.2023 roku odbyło się  na Placu Ratuszowym Święto i 30-lecie 5. Lubuskiego 

Pułku Artylerii. W święcie Radę Miejską reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski. 

2. W dniu 05.11.2023 roku w Sali widowiskowej Sulechowskiego Domu Kultury odbył się XII 

Diecezjalny Przegląd Pieśni Patriotycznej. W przeglądzie Radę Miejską reprezentował I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Zbigniew Trompa. 

3. W dniu 06.11.2023 roku odbyło się uroczyste otwarcie Nowej Sali Wiejskiej w Karczynie. 

W otwarciu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Zbigniew Trompa oraz radni Rady 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Miejskiej Pan Piotr Bodnar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Przemysław 

Mikołajczyk, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Wojciech Szefner, Pani Elżbieta Musiałek, Pan 

Piotr Miszkiewicz. 

4. W dniu 08.11.2023 roku odbyło się uroczyste otwarcie Nowego Odcinka Drogi Powiatowej 

Łęgowo-Klępsk. Na otwarciu Radę Miejską reprezentowali radni: Pan Czesław Grzeszyński i 

Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak. 

5. W dniu 08.11.2023 roku w ramach obchodów Narodowego Święta Niepodległości został 

zorganizowany turniej o puchar Starosty Zielonogórskiego w kręgle. W turnieju Radę Miejską 

reprezentowali I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Zbigniew Trompa 

oraz radni Rady Miejskiej Pan Wojciech Szefner, Pan Czesław Grzeszyński, Pani Izabela 

Wojewoda i Pani Elżbieta Musiałek. 

6. W dniu 10.11.2023 roku odbyło się szkolenie Radnych Rady Miejskiej z zamówień 

publicznych. W szkoleniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski oraz radni Rady Miejskiej Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Przemysław 

Mikołajczyk, Pan Wiesław Kołakowski, Pan Wojciech Szefner, Pani Elżbieta Musiałek, Pan 

Piotr Miszkiewicz, Pan Miłosz Brodzikowski, Pani Arleta Lubieniec, Pan Przemysław Pokład, 

Pan Czesław Grzeszyński. 

7. W dniu 11.11.2023 roku odbyły się pod pomnikiem Chwały Oręża Polskiego uroczyste 

Obchody 105. Rocznicy Niepodległości w Sulechowie. W obchodach Radę Miejską 

reprezentowali  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, I 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan Zbigniew Trompa oraz radni Rady 

Miejskiej: Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Przemysław Mikołajczyk, Pan Miłosz 

Brodzikowski, Pan Roman Rakowski, Pan Piotr Miszkiewicz. 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

8. W dniu 20.11.2023 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Stanisław Kaczmar, Pan Jan Rerus, Pan 

Sebastian Różycki. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Pismo Wojewody Lubuskiego w sprawie uchwały Rady Miejskiej zawierającej poparcie 

starań zmierzających do uzyskania odszkodowań za straty poniesione w czasie II Wojny 

Światowej. Pismo wraz z projektem uchwały przekazałem Państwu Radnym. 

2. Wnioski o ujęcie zadań w budżecie Gminy Sulechów na rok 2024 przedłożone przez: Klub 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości, Klub Radnych Dla Sulechowa, Klub Radnych FORUM oraz 

Klub Radnych Platformy Obywatelskiej. Osobno wnioski do budżetu przedłożyli Radni: 

Sebastian Różycki, Roman Wilczyński oraz Wiesław Kołakowski. Wnioski przekazałem 

wszystkim Państwu Radnym do wiadomości. 

3. Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych. Informację o nieprawidłowościach 

rozesłałem Państwu Radnym, których ona dotyczyła. 

4. Sprawozdanie Straży Miejskiej za październik 2023 r. Sprawozdanie przekazałem wszystkim 

Państwu Radnym. 

5. Wniosek mieszkańców ulicy Młyńskiej o ujęcie zadania w budżecie Gminy Sulechów na rok 

2024. Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

6. Wnioski Klubu Radnych PiS do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. Wnioski przekazałem 

wszystkim Państwu Radnym. Aktualizację uchwały w tej sprawie procedować będziemy na 

sesji w grudniu 2023 r. 

7. Wniosek o wsparcie inwestycji Rodzinnych Ogrodów Działkowych. Wniosek przekazałem 

wszystkim Państwu Radnym do wiadomości. 

8. Wniosek o utworzenie Młodzieżowej Rady Gminy. Wniosek przekazałem wszystkim 

Państwu Radnym, i zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami sporządzone zostaną stosowne 

projekty uchwał. 

9. Wniosek mieszkańców ulicy Żniwnej o ujęcie zadania w budżecie Gminy Sulechów na rok 

2024. Wniosek przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

10. Projekty uchwał w sprawie uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 2024 r. oraz w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2024-2035. 

 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


